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W zwi4Tku z wniesionqprzez Pani4 interpelacjq w sprawie poprawy bezpieczeristwa

ruchu drogowego poprzez zamontowanie prog6w zwalniajqcych lub innych rozwiqzah
na ul. Samiej w pobliZu ul. Drzewnej oraz ul. Brzezinowej w poblizu ul. Bocianiej

we Wloclawku uprzejmie informujE, 2e sprawa zostanie skierowana na najblizsze posiedzenie

Komisji Bezpieczehstwa Ruchu Drogowego, kt6re zaplanowane zostalo nadzieh25.09.2024r.
O wynikach prac Komisji zostanie Pani poinfornowana odrqbnym pismern.

W odniesieniu do wytyczenia bezpiecznego przej6cia dla pieszych w poblizu pqtli
autobusowej na ul. Dqbowej uprzejmie informujq, ze sprawa zostala om6wiona na ostatnim

posiedzeniu Komisji ds. Bezpieczeristwa Ruchu Drogowego. Z powodu braku chodnika
po stronie parku rekreacyjnego w ci4gu ul. Brzezinowej Komisja zaopiniowala wniosek
negatywnie. W przlpadku realizacji inwestycji polegaj4cej na budowie chodnika w ci4gu

wskazanej ulicy, w dokumentacji projektowej zostanie uwzglEdnione bezpieczne przejScie

dla pieszych wraz z niezbEdnq infrastrukturq pomocnicz4. JednoczeSnie dodaf nale?y,

2e z uwagS na umiarkowane natqzenie ruchu w tym rejonie, piesi mogq przekraczat jezdrug

zgodnie z art. 13 ustawy Prawo o ruchu drogowym.
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